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Abstract (en)
The device has a jointing anchor (14) including a base section with an anchor shaft and a head section with an anchor head (23) for attaching
layers of concrete wall panels (3, 4). A retaining device is arranged on the anchor shaft at a distance from the anchor head for directly or indirectly
supporting on a sealing line (12). The sealing line has a recess for guiding the jointing anchor with a handling device. A supporting device supports
the jointing anchor at the retaining device with respect to the movement in a direction to the anchor head.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Fugenanker (14) einer Vorrichtung zum Abdichten einer zu verfüllenden Trennfuge zwischen zwei Betonwandelementen
(3, 4) mittels einer Dichtleiste (12), wobei der Fugenanker (14) einen Ankerschaft (22), einen Ankerkopf (23) mit zumindest einem Vorsprung oder
Ankerhaken (24), eine Halteeinrichtung (25), insbesondere Rasteinrichtung, zum axialen Verriegeln des Fugenankers (14) gegen eine Bewegung in
Richtung zum Ankerkopf (23), und eine Handhabungseinrichtung (29) für den Fugenanker (14), insbesondere zum Aufbringen einer axialen Zugkraft
auf den Fugenanker (14) enthält.
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